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VEZETŐEDZŐI  NYILATKOZAT

SORSDÖNTŐ LEHET AZ ÉVKEZDET

– A felkészülési meccseket, illetve a terhelést is az első három ellenfelünk által alkalmazott já-
tékrendszerhez állítottuk be, az Aarhus, a Vancouver Whitecaps és a Sparta is három középső 
védős rendszerben játszik. Minőségi riválisokkal játszottunk az edzőtáborban, és több fiatalnak 
is igyekeztünk lehetőséget biztosítani – összegezte röviden a Spanyolországban töltött csaknem 
két hetet vezetőedzőnk.

Kik azok, akik az ifjoncok közül lehetőséget kaphatnak tavasszal?
– Pál Barna, Markgráf Ákos és Vékony Bence már alkalmas lehet a felnőttfutballra is, előbbi kettő 
már be is mutatkozott az NB I-ben, ők komolyabb szerepet is kaphatnak az első csapatban, de 

Vitályos Viktor és Mondovics Kevin is megállta a helyét. Persze nagyon fiatal, 2005-
ös, 2007-es srácokról beszélünk, akiknek időt kell adni az adaptációra. 
Természetesen beszélnünk kell Pécsi Árminról is, aki az NB II-ben már sta-
bilan véd, és a Vancouver elleni meccsünkön is megmutatta, hogy remek 
kapus, és lehet rá számítani a jövőben.

Elég sűrű az élmezőny a bajnokságban, tavasszal gyakorlatilag még 
bármi megtörténhet…
– Valóban, ebből még minden kisülhet, természetesen minél jobban sze-
retnénk szerepelni. Erős kezdés lesz, hiszen egy hét alatt három meccsel 
kezdünk, ebből kettőt idegenben játszunk. A Paks a listavezető, a Zala-
egerszeg és a Kisvárda a bennmaradásért küzd, úgyhogy három roppant 
nehéz összecsapás vár ránk. Ha sikerrel vesszük az akadályokat, akkor 
komolyabb esélyünk lesz „felfelé gondolkodni”.

A Zalaegerszeg a tavalyi produkciójához képest visszaesett, s az őszt 
a kiesőzónában fejezte be. Az ilyen csapatok a legveszélyesebb el-
lenfelek?
– Minden rivális egyformán veszélyes, a tizenkét résztvevős bajnokságban 
senki ellen nem lehet biztosra menni. Egy csapat helyezése nem mindig 
tükrözi hűen a képességeit, s ráadásul egy életéért küzdő együttest sok-
szor komolyabb kihívás legyőzni, mint egy nemzetközi kupás helyezésre 
pályázó gárdát. A ZTE azért fog hajtani, hogy elkerüljön a veszélyes zóná-
ból, mi pedig azért teszünk meg mindent, hogy sikerekkel indítsuk az évet, 
és bele tudjunk szólni a dobogóért folytatott versenyfutásba.

Műsorfüzetünk korai lapzártája miatt még a spanyolországi 
edzőtáborban bírtuk szóra Hornyák Zsoltot, aki szerint 
a tavaszi szezon első hetében jól kell szerepelnünk, ha a 
későbbiekben komoly résztvevői akarunk lenni a nemzetközi 
kupás helyekért folytatott csatának.

STABIL HÁTTÉR
A MAGYAR SIKEREKHEZ
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KAPUSOK

VÉDŐK TÁMADÓK

KÖZÉPPÁLYÁSOK

33Ormonde-Ottewill
Brandon

1995. 12. 21.,
Sutton

NB I-es mérkőzés/gól
36/–

5Bence
Batik 

1993. 11. 08., 
Szeged

NB I-es mérkőzés/gól
184/12

24Tamás
Markek

1991. 08. 30.,
Nagykanizsa 

NB I-es mérkőzés/gól
47/–

66Ákos
Markgráf

2005. 06. 30.,
Budapest

NB I-es mérkőzés/gól
1/–

76Barna
Pál

2007. 02. 11., 
Pécs

NB I-es mérkőzés/gól
1/–

91Ármin
Pécsi

2005. 02. 24.,
Hainburg

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

88Bence
Vékony

2005. 11. 12.,
Nagykanizsa

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

14Golla
Wojciech 

1992. 01. 12., 
Zlotów

NB I-es mérkőzés/gól
25/2

17Stronati
Patrizio 

1994. 11. 17., 
Opava

NB I-es mérkőzés/gól
67/1

22Szolnoki 
Roland

1992. 01. 21., 
Mór

NB I-es mérkőzés/gól
249/3

23Maceiras
Quentin

1995. 10. 10., 
Sion

NB I-es mérkőzés/gól
11/–

25Zsolt
Nagy 

1993. 05. 25., 
Székesfehérvár

NB I-es mérkőzés/gól
142/13

27Gergő
Ominger

2002. 09. 25.,
Győr

NB I-es mérkőzés/gól
6/–

16Nissilä
Urho

1996. 04. 04.,
Kuopio

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

15Plsek
Jakub

1993. 12. 13., 
Jasenná

NB I-es mérkőzés/gól
90/17

19Favorov
Artem

1994. 03. 19., 
Kijev

NB I-es mérkőzés/gól
110/24

31Zsombor
Bévárdi

1999. 01.30, 
Siófok

NB I-es mérkőzés/gól
62/7

42Kevin
Mondovics

2007. 03. 14., 
Győr

NB I-es mérkőzés/gól
–/–

10Levi
Jonathan 

1996. 01. 23., 
Glumslöv

NB I-es mérkőzés/gól
34/2

9Colley
Lamin 

1993. 07. 05., 
Banjul 

NB I-es mérkőzés/gól
36/8

11Slagveer
Luciano 

1993. 10. 05., 
Rotterdam 

NB I-es mérkőzés/gól
99/13

20Soisalo
Mikael 

1998. 04. 24., 
Helsinki

NB I-es mérkőzés/gól
11/1

21Puljic
Jakov

1993. 08. 04., 
Vinkovci 

NB I-es mérkőzés/gól
35/6

30Zsombor
Gruber 

2004. 09. 07., 
Győr 

NB I-es mérkőzés/gól
41/6

7György
Komáromi

2002. 01. 19., 
Szolnok

NB I-es mérkőzés/gól
80/8

18Corbu

2002. 05. 07., 
Csíkszereda

NB I-es mérkőzés/gól
99/11

Marius
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A PUSKÁS AKADÉMIA FC JÁTÉKOSKERETE 
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LATOLGATÓ

Erős ellenfelekkel játszottatok az 
edzőtáborban – tanulságos volt a 
spanyol túra?
– A nemzetközi mérkőzések mindig 

hoznak egy kis változatos-
ságot és izgalmat a fel-

KIÉLEZETT CSATA LESZ
Nem lehet más cél, csak a győzelem, de a Zete ellen 
sem adják ingyen a sikert – vallja Szolnoki Roland.

készülésbe, minőségi ellenfelekkel mérhettük 
össze az erőnket, minden meccsen sikerült 
jól helytállnunk, a Vancouver ellen győzni is 
tudtunk. Esteponába szinte hazajárunk, isme-
rős a környezet, és tényleg csak a focival kell 
foglalkoznunk, úgyhogy minden szempontból 
hasznos időt töltöttünk Spanyolországban.

Már Batik Bence is veletek edzett – nagy 
volt az öröm, hogy visszatérhetett közé-
tek?
–  Jó látni, hogy mindenki egészséges, nin-
csen sérültünk, ez egyben azt is jelenti, hogy 
nagy lesz a konkurenciaharc a csapatba kerü-
lésért. Mindenki nagy erőbedobással dolgozik 
az edzéseken, odafigyel arra, hogy jól teljesít-
sen, hiszen, ha valaki lazít, gyorsan a kispa-
don találja magát, mert minden posztra van 
legalább két közel azonos képességű játékos.

Az első hazai összecsapásunkat a ZTE-vel 
vívjuk, a tavaly kupagyőztes egerszegiek 
eddig várakozáson alul szerepelnek. Ér-
demes-e ebből kiindulni az esélylatolga-
táskor?
– A pillanatnyi forma nem sokat számít a 
magyar bajnoki rendszerben, hiszen simán 
előfordul, hogy egy csapat három egymást 
követő vereség után legyőz egy ötmeccses 
nyerő szériában lévő alakulatot. Emlékszem, 
amikor idejöttem a Puskás Akadémiához, 
az első hét mérkőzésünkön két ikszünk és 
öt vereségünk volt, aztán elkaptuk a bajnok 
Vidit és a Ferencvárost is. Szóval a Zete for-
májából nem lehet kiindulni. Hazai pályán 
természetesen nem lehet más a cél, mint a 
három pont megszerzése, de kiélezett küz-
delemre számítok.

A FOCIBA BELEFÉR   
EGY VISSZAFOGOTT SMINK.
DE A GYŰLÖLET SOHA.
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MECCSTÖRTÉNET

LEHELETNYI KÉK-FEHÉR ELŐNY

2019. 08. 31. 
ZTE–Puskás Akadémia FC 1–1

Az első élvonalbeli Zete–Puskás igazságos 
pontosztozkodást hozott, a mi részünkről 
David Vanecek góljával.

2023. 02. 12. 
Puskás Akadémia FC–ZTE 1–0
Utolsó hazai mérkőzésünkön Gruber 
Zsombor góljával vertük a Zetét.

2013. 04. 27. 
Puskás Akadémia FC–ZTE 1–1

Ilyen is volt! Emlékkép első hazai tétmecs-
csünkről a ZTE ellen, még a másodvonal-

ban, amikor a Pancho Aréna már nem 
csak egy távoli gondolat volt…

2021. 11. 28. 
Puskás Akadémia FC–ZTE 1–1

Első Pancho-beli pontszerzésünk a ZTE 
ellen, a mi oldalunkon Jakub Plsek 

talált be. 

Öt ZTE-siker, négy remi és ugyanennyi Puskás-
győzelem szerepel az NB I-es lajstromban.

NYERT MECCSEK
 4 5

RÚGOTT GÓLOK
 14 17

A LEGNAGYOBB ARÁNYÚ GYŐZELEM
 1–3 (2021. 08. 15.) 1–4 (2021. 04. 24. )

A PÁRHARC GÓLKIRÁLYAI
 Knezevic, Plsek (2) Lesjak, Ikoba, Bobál G., Futács (2)

SAJÁT NEVELÉSŰ KERETTAGOK SZÁMA
 15 6

2021. 02. 07. 
ZTE–Puskás Akadémia FC 1–2

Első NB I-es győzelmünk a ZTE ellen, 
idegenben.
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30
REFLEKTORFÉNYBEN

TÖBBRE TÖRVE

Gondolom, az elmúlt szezon után nem le-
pett meg, hogy te lettél az NB I-es csapat 
legjobb akadémista játékosa…
– Azért nagyon örültem, amikor megtudtam, 
az elismerés klubon belül is sokat ér – re-
mélem lesz még benne részem a jövőben 
is. Mindez csak rajtam múlik, egyszerű a re-
cept: jól kell teljesítenem!

Ha csak a mostani szezont nézzük, tizen-
hét meccsed és hat gólod van, három a 
bajnokságban és három a kupában. 
Nevezhetjük sikertörténetnek az eddigi 
szereplésedet?
– Összességében örülök ezeknek a szá-
moknak, de azért lehetnének jobbak is – 
bár csalódott nem vagyok, mindig a ma-
ximumra törekszem, így sosem vagyok 
teljesen elégedett. Igazán akkor lennék 
boldog, ha tavasszal még többször be 
tudnék találni.

Tizenkilenc évesen közelítesz az ötven 
első osztályú bajnokihoz, ez ilyen idősen 
nem rossz szám…
– Büszke is vagyok, hogy ennyi lehetőséget 
kaptam, hiszen az én koromban sok játé-
kos még mindig a bemutatkozásra vár. Re-
mélem, a következő félszezonban szintén 
bizalmat szavaz a mester, és még nagyon 
sokszor magamra ölthetem a Puskás Aka-
démia mezét az NB I-ben.

Csatár vagy, akit elsősorban a góljai 
minősítenek. Azért a gólpasszoknak is 
tudsz örülni?
– Hogyne! Az is boldoggá tesz, ha helyzetbe 

A Puskás Akadémia felnőttcsapatában is sikerült 
letennie a névjegyét az egy év alatt tétmeccseken tíz 
gólt szerző Gruber Zsombornak, aki reméli, az első 
sikeres esztendő csak a kezdet.

10

tudom hozni a társakat, a lényeg az, hogy 
a csapat jól szerepeljen, hiszen az az első 
számú cél. Egyébként a kettő összefüggés-
ben van egymással, ha az egész gárda jó 
formában van, akkor a támadóknak is jön-
nek a gólok és a gólpasszok.

Az előző szezonban a ZTE elleni hazai 
bajnokin szerezted az első NB I-es talá-
latodat. Hogyan emlékszel vissza azokra 
a pillanatokra?
– Null–nullra álltunk, Fava (Artem Favorov – 
a szerk.) a jobb szélről hozta befelé a labdát, 
középre passzolt, nekem sikerült átvennem, 
és be tudtam kotorni – még a kapus is be-
leért. Nyilván hihetetlenül boldog voltam, 
hiszen az volt az első gólom, ugyan nem a 
legszebb, de átszakított egy gátat, és utána 
higgadtabban tudtam játszani.

Az őszi, Fradi elleni kupamérkőzésen a 
duplázás is összejött. Az volt az eddigi 
legjobb meccsed?
– Szerintem arra mindig emlékezni fogok, 
de a legutóbbi fordulóban a Mezőkövesd 

Gruber Zsombor
Születési idő és hely:
2004. 09. 07., Győr
Poszt: támadó
Mezszám: 30
Csapat: Puskás Akadémia FC

NÉVJEGY

GRUBER
ZSOMBOR
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A Volkswagen védjegye a magas minőségű kivitelezés és az innovatív technológia harmóniája.  
Az ID. modellek közül választva még a fenntartható jövő ígérete is elérhető közelségbe kerül, hiszen 
minden porcikájukat elektromosság hajtja. Haladjon velünk a karbonsemlegesség felé vezető úton  
– az elektromos család várja!

volkswagen.hu

Az ID. modellek felszereltségtől függő, kombinált elektromosenergia-fogyasztása: 15,6-23,4 kWh/100 km, 
CO₂-kibocsátása: 0 g/km. A megadott értékek a típusjóváhagyás során rögzített, gyári felszereltséggel 
kerültek megállapításra, és a hirdetés feladásának időpontjában érvényesek. A nevezett értékek nem egyes 
járművekre vonatkoznak, nem részei a tájékoztatónak, hanem a különböző járműtípusok összehasonlítására 
szolgálnak, a 715/2007/EK rendelet jelenleg érvényes előírásainak megfelelően. Ezen értékeket egyes 
többletfelszereltségek, tartozékok, valamint a vezetői szokások és egyéb, nem technikai jellegű tényezők 
(pl. környezeti feltételek) is befolyásolják. A képen látható gépkocsik illusztrációk. Úton a karbonsemlegesség felé.

Családi kötelékek
Az ID. család vérében van
az elektromosság

VW-ID-range_puskas_akademia_sajto_148x210_231207.indd   1VW-ID-range_puskas_akademia_sajto_148x210_231207.indd   1 2023. 12. 07.   12:04:432023. 12. 07.   12:04:43

ellen csereként szálltam be, és jól ment a 
játék. Aztán ott van a Debrecen ellen 3–1-re 
megnyert kupameccs, ahol az első percben 
az én gólommal szereztünk vezetést, de ha 
egyet kell választanom, akkor az Üllői úti ta-
lálkozóra voksolnék.

Többen állítják rólad, hogy egy-két éven 
belül az NB I egyik meghatározó játéko-
sa leszel. Mi kell ahhoz, hogy ez a jóslat 
beteljesüljön?
– Gyakorlatilag mindenben fejlődnöm kell, 
hiszen mindig a legtöbbre törekszem, nem 
tudom azt mondani, hogy bármiben töké-
letes lennék, azt hiszem, ez ennyi idősen 
normális dolog. Ha valamit ki kell emelnem, 
akkor a fejjátékomat, illetve a védekezést 
említeném, talán ezeken a területeken van a 
legtöbb tanulnivalóm.

A meccseidet nézve látszik, hogy labda 
nélkül is jól mozogsz, nagyszerűen csele-
zel és látsz is a pályán. Kik azok a bekkek 
az első osztályban, akik ellen mindent be 
kell vetni, hogy túljárj az eszükön?
– Sok jó védő van, így egyvalakit nagyon 
nehéz lenne kiemelni. A hátvédek általában 
magasak, erősek, szigorúak, de közülük is 
nagyon kemény ellenfél a ferencvárosi Samy 
Mmaee vagy az Újpestről mostanában távo-
zott Milos Koszanovics.

Összességében milyen szájízzel gondolsz 
vissza a 2023-as évre?
– Mindenképpen pozitívak az érzéseim, hi-
szen tavaly szereztem meg az első gólomat 
a legmagasabb osztályban, tétmeccsen ösz-
szesen tízszer találtam be, nagyon remélem, 
2024-ben még többször leszek eredményes.

REFLEKTORFÉNYBEN
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asszisztens edző

Stanislav
Macek

kapusedző

Balajcza
Szabolcs

erőnléti edző

Egon
Kunzmann

rehabilitációs edző

Purger
Szilárd

csapatorvos

Dr. Abkarovits
Géza

csapatorvos

Dr. Karászi
Péter

cspatorvos

Dr. Kovács 
Tibor

fizioterapeuta

Sörös
Katalin

masszőr

Hoffer
Dávid

masszőr

Hajnal
Imre

masszőr

Kiss
István

videóelemző

Macsicza
Dávid

szertáros

Héring
Erzsébet

szertáros

Weizengruber
Istvánné

csapatmenedzser

Pető
Zoltán

PUSKÁS AKADÉMIA FC 

STÁB JÓ ÉRZÉS MÁSOKON SEGÍTENI

Mikor és hogyan ismerkedtél meg a 
sporttal?
– Gyerekkoromtól kezdve szeretem a moz-
gást, tizenhárom évig úsztam, vízilabdáz-
tam, főként a Fradiban. Focizni szintén 
kölyökkorom óta szeretek, bár ezt a sport-
ágat nem űztem versenyszerűen, pólós-
ként azért néha előkerült edzések után a 
bőrlabda.

Miért vetted az irányt a masszőrszakma 
felé?
– A vízilabda-pályafutásom végén egy sé-
rülés miatt én is rehabilitációra szorultam, 
így masszőr és gyógytornász foglalkozott 
velem, megtetszett a dolog, éreztem a 
javulást, s elkezdett komolyabban foglal-
koztatni a mikéntje. Öt évig vállalkozóként 
dolgoztam, több sportolóval is foglalkoz-
tam, aztán 2018-ban keresett meg a Pus-
kás Akadémia, akkor döntöttem el, hogy 
az élsportban akarok dolgozni – ez már a 
hatodik évem itt.

Eddig az utánpótlásban, illetve az NB 
III-as csapatnál dolgoztál, most kerültél 
fel a „nagyokhoz”. Miben különbözik a 
mostani munkád az eddigiektől?
– Az akadémián több korosztállyal kellett 
foglalkozni, rengeteg gyerek fordult meg 
– szó szerint – a kezeim alatt. Az NB III-
as csapat miatt nem idegen számomra, 
hogy felnőttekkel foglalkozzam, így volt 
elképzelésem arról, mi vár rám a felnőttfut-

Nem csak a masszázsszobában, hanem a konyhában 
is feltalálja magát – NB I-es csapatunk stábját 
bemutató sorozatunkban ezúttal masszőrünkkel, 
Hoffer Dáviddal beszélgettünk.

Hornyák
Zsolt
vezetőedző

PORTRÉ

2023/24
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ballban.  A tavaly nyári edzőtáborban dol-
goztam először együtt a csapattal, nagyon 
nyitott és befogadó a társaság, úgyhogy a 
beilleszkedéssel semmilyen gondom nem 
volt, sőt nyugodtan mondhatom, barátokat 
szereztem, amióta itt vagyok. Jelenleg az 
első csapatnál a sérültekkel, illetve kisebb 
panaszok kezelésével foglalkozom, Katá-
val és Sziluval (Sörös Kata gyógytornász 
és Purger Szilárd rehabilitációs edző – a 
szerk.) együttműködve. Szerencsésnek ér-
zem magam, hogy velük dolgozhatok, ha-
talmas tapasztalatuk és tudásuk van, így 
könnyű mellettük tanulni és fejlődni.

A kollégáid, Hajnal Imi és Kiss Pista régi 
motorosok már az NB I-es brigádnál. 
Gyorsan összecsiszolódtatok?
– Az első perctől kezdve remekül megértjük 
egymást, nagyon tisztelem őket, mindket-
ten hatalmas tapasztalattal rendelkeznek, 
igyekszem annyit tanulni tőlük, amennyit 
csak lehet.

A sok utazáshoz is sikerült hozzászok-
nod?
– Az utánpótláscsapatokkal is kellett utaz-
ni, ott is voltak idegenbeli meccsek, sza-
bad hétvégém nem is nagyon volt az elmúlt 
öt évben, így a munkának ez a része egy-
általán nem volt újszerű. Volt, hogy több-
napos tornákra utaztunk, így az edzőtábo-
rokat is könnyedén kezelem. Ráadásul jó 
társaságban vagyok, ami élvezetessé teszi 
a leghosszabb túrát is.

Sok időt töltesz a játékosokkal, ráadá-
sul szakmád okán egy intimebb élet-
helyzetben, így sok alkalom nyílik a be-
szélgetésre. Megosztják veled a fiúk az 
ügyes-bajos dolgaikat?
– Mint mindenhol, vannak könnyebben 
megnyíló, kommunikatívabb srácok, va-
lamint zárkózottabbak is. Igyekszem min-
denkivel közvetlen, nyitott viszonyt kialakí-
tani, és minél jobban elsajátítani az angol 
nyelvet, hogy a külföldiekkel is jól meg 

tudjam értetni magamat. A mi szakmánk-
ban fontos a jó hangulat, úgyhogy nem baj, 
ha angolul is ülnek a poénok. Egyébként 
bárkinek bármilyen problémája van, igyek-
szem segíteni.

Ismerve a társaságot, a jó hangulat gya-
korlatilag garantált…
– Az biztos.

Mit szeretsz a legjobban a munkádban?
– Szeretem a sport okozta izgalmakat, illet-
ve azt, hogy sosem unatkozunk. Soha nem 
egyhangú, minden nap más, folyton reagál-
ni kell mindenfajta szituációra, a masszázs-
zsal pedig segítséget tudok nyújtani, engem 
pedig jó érzéssel tölt el, ha bárkinek tudok 
segíteni. Jó látni, hogy a kezem nyomán 
enyhül, majd eltűnik a sérülés és a fájdalom.

Szurkolóként is vérbeli puskásos lettél?
– Mint említettem, ez a hatodik évem, több 
játékos is van az első csapatnál, akit na-

PORTRÉ

HOFFER

gyon fiatal kora óta ismerek, remek érzés 
azt látni, hogy első osztályú labdarúgókká 
válnak-váltak. Nekik mindig nagyon druk-
kolok, és természetesen a klubnak is. Ha 
épp olyan mérkőzést játszunk, tudok vehe-
mensen is szurkolni, bizony előfordul, hogy 
felpattanok a székről vagy a padról…

S ha éppen nem dolgozol, mivel kapcso-
lódsz ki?
– A szabadidőmben szeretek fürdőbe járni, 
úszni, kirándulgatni, főzni.

Nocsak. Mi az, amit érdemes lenne tőled 
megkóstolni?
– Gyakorlatilag bármit. (Nevet.)

Említetted, hogy remekül beilleszkedtél. 
Hosszú távra tervezel az NB I-es csapat 
masszőreként?
– Igen. Ameddig jól érzem magam, fizikailag 
bírom, és szükség van a munkámra, szeret-
nék a Puskás Akadémia FC-nél maradni.

DÁVID
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PUSKÁS-PILLANATOK

Megrendeztük a III. Vál-völgyi Teremtornát – az 
U8-astól az U11-es korosztályig képviseltették 
magukat a részt vevő települések a viadalon

Teremtornán szerepelt az NB I-es női 
csapat – Szigetszentmiklóson találkozott 
az első osztályú klubok legtöbbje

Sítáborban – U15-öseink, fiúk és lányok 
egyaránt útra keltek, hogy meghódítsák az 
1800 méter magas Hochkart

Kiélezett küzdelmet, szép jeleneteket, 
baráti találkozásokat és megindító 

pillanatokat hozott a VI. Öregdiák Kupa

Fiatalok az NB I-es csapat spanyolországi 
edzőtáborában – Hornyák Zsolt ezúttal is több 

ifjú akadémistának adott lehetőséget
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MEGÚJULT  A TIPPMIXPRO!

TUDJUK, MI A PÁLYA

Fogadj, és fedezd fel
az új funkciókat!

FOGADÁSKÉSZÍTŐ MOBILAPP

AZONNALI KIFIZETÉS KIBŐVÜLT KÍNÁLAT

További részletek a tippmixpro.hu oldalon.
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TEHETSÉG

FELFELÉ HÚZOTT A SZÍVEM

– Annak története, hogyan lettem futballista, 
átlagos, középszerű história. A nagypapám 
elvitt az unokatestvérem edzésére a Lokiba, 
majd megkérdezte az edzőt – miután odaha-
za már egy ideje ugrattak azzal, hogy nekem 
is labdarúgónak kellene állnom –, hogy egy 
kislány számára volna-e hely a csapatban. 
Ötéves voltam akkor. Eleinte valóban csak 
heccből álltam be a fiúk közé, majd azon 
kaptam magam, hogy elkötelezetten járok 
a tréningekre. Persze ahogy a legtöbb lány, 
úgy én is megkaptam a többiektől, hogy: 
„Amúgy te lányként minek focizol?!”, de 
hamar sikerült beilleszkednem, idővel már 
nem piszkáltak a srácok, mert azon voltam, 
hogy megmutassam: igenis megállom a he-
lyem a csapatban. Azt hiszem, kellőképpen 
megerősödtem közöttük.

S a tiéd lett a labdarúgás kétségkívül leg-
népszerűbb posztja. Hogyan vált belőled 
támadó?
– Amikor kicsi voltam, még nem voltak posz-
tok a csapatunkban, csak mentünk a labda 
után. Ahogy aztán mindenki megtalálta a 
helyét a pályán, úgy én is elkezdtem keres-
ni, hol játszom a legjobban. Belső védőként 
kezdtem, de egy ideig többek között kapus 
is voltam, ám mindig felfelé húzott a szívem, 
s a végén csatárként kötöttem ki. Szeretem 
ezt a pozíciót, mert van kihívás benne. Úgy 
érzem, támadóként tudok a legjobban ki-

Megjárta az összes posztot, míg végül az ellenfél 
gólvonalánál kötött ki – nem véletlenül, a gólgyártás 
kimondottan testhezálló feladat a számára. Erről 
árulkodik az is, hogy az U19-es lánycsapatunk 
színeiben szerzett 35 találatával a 2022/2023-as 
idény gólkirálynője lett. Tehetségeinket bemutató 
sorozatunkban NB I-es női csapatunk támadóját, a 
korosztályos válogatott Tóth Zsókát ismerhetjük meg.

bontakozni, mások is mondják: a gólgyártás 
való a leginkább nekem.

Hogyan éled meg, ha nem sikerül betalál-
nod egy-egy nagy helyzetből?
– Eddigi pályafutásom legnagyobb küzdel-
me egyértelműen az volt, hogy megtanul-
jam: nem ragadhatok bele a múltba. Amikor 
a Puskás Akadémiára kerültem, újoncként 
bizonyítani akartam. Az a késztetés volt 
bennem, hogy mindenáron gólt kell sze-
reznem. Ám minél jobban akartam, annál 
kevésbé ment, s emiatt nagyon megzuhan-
tam. A görcsös akarás megpecsételte a já-
tékomat. Sok időbe és még több munkába 
telt, hogy elengedjem ezt a törekvést. Ha 
megkérdeznék, mi a legfontosabb, amit az 
akadémián tanultam, akkor azt mondanám, 
hogy a türelem, méghozzá elsősorban ma-
gammal szemben.

Hogyan vezetett az utad Debrecentől 
Felcsútig?
– Tízévesen kezdtem el a lányok között ját-
szani a debreceni akadémia U15-ös csapa-
tában. A 2019/2020-as idény során figyel-
hetett fel rám a Puskás Akadémia, amikor 
az U16-os bajnokság kiemelt csoportjában 
szerepeltünk. Otthon játszottunk, s bár csú-
nyán kikaptunk a Puskástól, Dalma már a 
meccs után azzal viccelődött, hogy akár fel 
is szállhatnék velük a buszra. Mivel tudtam, 
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hogy az ország legjobb nevelőegyesületé-
ről van szó, nagyon örültem, amikor végül 
ténylegesen is megkeresett a Puskás Aka-
démia. Az, hogy a DVSC, illetve a DEAC 
csapataiban is rendre gólkirálynő voltam, 
valószínűleg sokat nyomott a latba.

A 2020/2021-es idény kezdetén érkeztél, 
s három korosztályban összesen 58 gólt 
termeltél…
– Amikor tizenöt évesen a Puskáshoz ke-
rültem, az U16-os, az U19-es és az NB II-
es csapatban egyaránt számítottak rám, 
ami nagyon jólesett. Bár strapás volt az az 
év, minden percét élveztem, különösen azt, 
hogy ilyen fiatalon belekóstolhattam a fel-
nőttfutballba, s részese lehettem a gárdá-
nak, amely kivívta az első osztályban indulás 
jogát. Már akkor is rendkívül összetartó volt 
a csapatunk, s a gólszerzés mellett az a leg-
nagyobb boldogság számomra, hogy nagy-
szerű közösség tagja lehetek. A szüleim min-
dig mondták, hogy a kollégiumi éveket soha 
nem fogom elfelejteni. Ez biztosan így lesz.

Tóth Zsóka
Születési idő és hely:
2005. 05. 04., Debrecen
Poszt: támadó
Mezszám: 11
Csapat: Puskás Akadémia FC 
(női NB I)

NÉVJEGY

TÓTH
ZSÓKA
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AKTUÁLIS

Hogyan fogadtad a Puskás felkérését?
– Szeretek ott tevékenykedni, ahol valóban 
van mit tenni. Ez egy fiatal csapat, tehát 
amire korábban vágytunk, hogy mi is egy 
olyat tudjunk felmutatni, mint a történelmi, 
nagy futballklubok, szinte elérhetetlen, de 
ne is ez legyen a cél. Nekünk nincs többez-
res B közepünk, van viszont ma már sok 
kisgyermekes családunk, akik szívből sze-
retik a Puskást, és a meglévő törzsszurko-
lók hangja velük kiegészülve már elég jól 
hangzik. Egyre többen vagyunk, végre van 
közönségünk.

Ezt a személyes sikeredként éled meg?
– Ez egy csapatmunka, a kommunikáció 
mindig kétirányú ebben a műfajban. Nem 
tudnám sikerre vinni ezt a dolgot – ráadásul 
még csak az út elején vagyunk –, ha nem 
látnék itt ennyi kedves, jóakaratú embert. Itt 
mindenki rendkívül tisztelettudó, mindenki 
mosolyogva köszön, mintha egy nagy csa-
ládba csöppentem volna. Számomra ha-
talmas élmény volt, amikor először néztem 
meg a kollégiumot, és egyből beállhattam a 
gyerekek közé pingpongozni. Ez is amolyan 
Puskás-életérzés volt.

A célok tehát mások, de azért tanulha-
tunk a nagy csapatoktól is?
– Hogyne, például az együvé tartozást. Van 
egy olyan mottónk, amely kizárólag a miénk, 

MECCSNAPI HŐS: A HANGULATFELELŐS
Ferencz József „FittiKém”, a népszerű rádiós műsorvezető 
ősszel érkezett hozzánk, és irányításával teljesen új 
atmoszféra költözött a Panchóba. Közvetlen, de nem 
tolakodó, könnyed, de nem könnyelmű, tisztelettudó, 
de nem modoros stílusával eszelősen jó hangulatot 
képes teremteni, tényleg mindenkihez szól. Szó szerint! 
Azt csiripelik a madarak, hogy még a vendégszurkolók 
szívébe is belopta magát…

ami egyik csapatnál sincs: Egy szív. Az eb-
ből fakadó szellemiség, a futball szeretete, 
ami egybeforr az egymás iránti tisztelettel, 
szerintem csak nálunk van, vagy – legyünk 
szerények – nálunk ez a kézzelfogható való-
ság. Hiszem, hogy azok a gyerekek, akikkel 
itt, a lelátón találkozom, továbbviszik ezt a 
szemléletet, és átadják még több társuknak.

Katartikus élmény, amióta itt vagy?
– Már az maga meghatározó és megindító 
élmény, hogy a Puskás első csapata úgy 
szerepel a magyar mezőny legjobbjai között, 
hogy gyakran kényszerül viszonylag kevés 
szurkoló előtt játszani. Le a kalappal a fiúk 
előtt! De hogy egy konkrét esetet említsek, 
a Kecskemét elleni hazai meccsen, amikor 
alig voltak még kint szurkolók, gondoltunk 
egyet, és kimentünk mikrofonnal, kamerá-
val a lelátóra. Hirtelen körbevett bennün-
ket mintegy ötven gyerek. Na akkor és ott 
szerettem volna, ha megáll az idő. Utána 
bementünk a kecskeméti ultrák közé, és re-
mekül elbeszélgettünk velük, pedig többen 
óvtak engem ettől. Ez is olyan élmény volt, 
ami megismételhetetlen.

Melyek a távlati terveid?
– Hadd ne lőjem le a poént, de természe-
tesen, mint minden alkotó ember, én is tele 
vagyok tervekkel. Ebben segítségemre van 
ez a rendkívül inspiráló környezet és a fel-

emelő feladat, ahogyan segítenek az itteni 
lelkes munkatársak is. A szurkolni tudás 
nem alapvető, velünk született adottság, 
erre sokszor meg kell tanítani az embere-
ket, ez is komoly cél az itteni munkámban. 
Egyébként nagyon tetszik az a fajta kreati-
vitás, ami az itteni szakmai csapat munkáját 
jellemzi, tényleg egy malomban őrlünk, és 
ahol így egyben van minden, ott szerintem 
csak a siker lehet a végállomás. Szeretném 
én is hozzátenni a saját kis építőkockámat 
ahhoz, hogy az első három között végez-
zünk, egyre több nemzetközi tétmeccset 
vívjunk, hogy tovább fejlődjön a Puskás, 
még több szurkolóval, még több saját neve-
lésű játékossal, még nagyobb egységben, 
sok-sok örömteli pillanatot megélve.
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EREDMÉNYEK

PLSEK
JAKUB

COLLEY
LAMIN

HÁZI GÓLLÖVŐLISTAOTP BANK LIGA (NB I) 

A PUSKÁS AKADÉMIA FC MÉRKŐZÉSEI

18. 02. 04. 17:30 Paksi FC – Puskás Akadémia FC 
19. 02. 07. 20:00 Puskás Akadémia FC – Zalaegerszegi TE 
20. 02. 10. 12:30 Kisvárda – Puskás Akadémia FC 
21. 02. 18. 17:30 Puskás Akadémia FC – MTK Budapest 
22. 02. 24. 17:30 Debreceni VSC – Puskás Akadémia FC 
23. 03. 02.  Diósgyőri VTK – Puskás Akadémia FC 
24. 03. 09.  Puskás Akadémia FC – Újpest FC 
25. 03. 16.  Ferencvárosi TC – Puskás Akadémia FC 
26. 03. 30.  Puskás Akadémia FC – Fehérvár FC 
27. 04. 06.  Kecskeméti TE – Puskás Akadémia FC 
28. 04. 13.  Mezőkövesd – Puskás Akadémia FC 
29. 04. 20.  Puskás Akadémia FC – Paksi FC 
30. 04. 27.  Zalaegerszegi TE – Puskás Akadémia FC 
31. 05. 04.  Puskás Akadémia FC – Kisvárda 
32. 05. 11.  MTK Budapest – Puskás Akadémia FC 
33. 05. 18.  Puskás Akadémia FC – Debreceni VSC 

FORDULÓ DÁTUM IDŐPONT MÉRKŐZÉS EREDMÉNY

 CSAPAT M. GY. D. V. G. P.

  1 PAKSI FC 17 10 4 3 32–21 34
  2 FERENCVÁROSI TC 17 10 3 4 42–19 33
  3 FEHÉRVÁR FC 17 9 3 5 36–24 30
  4 PUSKÁS AKADÉMIA FC 17 7 7 3 27–20 28
  5 DVSC 17 7 4 6 25–22 25
  6 MTK BUDAPEST 17 7 4 6 21–28 25
  7 DVTK 17 7 3 7 26–28 24
  8 KECSKEMÉTI TE 17 6 3 8 25–29 21
  9 ÚJPEST FC 17 6 3 8 24–35 21
10 MEZŐKÖVESD ZSÓRY FC 17 4 3 10 17–26 15
11 ZTE FC 17 4 3 10 21–36 15
12 KISVÁRDA MASTER GOOD 17 4 2 11 19–27 14

  1 LAMIN COLLEY 5
  1 JAKUB PLSEK 5
  3 ARTEM FAVOROV 3
  3 GRUBER ZSOMBOR 3
  3 NAGY ZSOLT 3
  6 WOJCIECH GOLLA 2
  7 BATIK BENCE 1
  7 CORBU MARIUS 1
  7 JONATHAN LEVI 1
  7 LUCIANO SLAGVEER 1
  7 MIKAEL SOISALO 1
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IMPRESSZUM
A Puskás Akadámia FC hivatalos műsorfüzete
Készítette a Puskás Akadémia Kommunikációs Osztálya
8086 Felcsút, Fő utca 176., e-mail: sajto@pfla.hu
www.puskasakademia.hu

AZ NB I SŰRŰ TAVASZI PROGRAMJA MIATT A FÜZETBEN JELZETT ADATOK
A 2024. FEBRUÁR 2-AI – LAPZÁRTA ELŐTTI – ÁLLAPOTOT TÜKRÖZIK!
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